



ໂຮງຮຽນວັນອາທິດ

ວັນອາທິດທີ 21 ເດືອນເມສາ 2021 (04-21-2021)

ການກັບມາຂອງພຣະເຢຊູ

ເຫດການບາງຢ່າງໃນອະນາຄົດທີ່ທ່ານຢາກຈະປະສົບການແມ່ນຫຍັງ?

ຈຸດສໍາຄັນໃນບົດຮຽນ: ພຣະເຢຊູຈະກັບມາສ້າງຕັ້ງຣາຊອານາຈັກອັນຕະຫຼອດໄປຂອງພຣະອົງ.

ພຣະຄຳພີຕອບສນອງຕໍ່ຊີວິດ:

ພວກເຮົາສ່ວນຫຼາຍມັກຈະມອງຫາຈຸດສໍາຄັນໃນຊີວິດດ້ວຍຄວາມຕື່ນເຕັ້ນແລະຄວາມຍ້ານກົວ.

- **ຈົບການສຶກສາ.** ການຈົບການສຶກສາແມ່ນຜົນສໍາເລັດທີ່ຍິ່ງໃຫຍ່: ນັກຮຽນຈົບ ໄດ້ຜ່ານເງື່ອນໄຂຕ່າງໆທັງໝົດ. ຄວາມຕື່ນເຕັ້ນຂອງການໄດ້ເຮັດວຽກຈົບສໍາເລັດ ທີ່ມາພ້ອມກັບຄວາມກັງວົນຊຶ່ງມີຄວາມຄາດໝາຍໄວ້ລ່ວງໜ້າ: ດຽວນີ້ຂ້ອຍຕ້ອງກ້າວເຂົ້າສູ່ໂລກອັນແທ້ຈິງ!
- **ການແຕ່ງງານ.** ລາວໄດ້ພົບກັບຄວາມຮັກໃນຊີວິດຂອງລາວ. ລາວມີຄວາມຕື່ນເຕັ້ນທີ່ຈະແຕ່ງງານກັບບາງແຕ່ຮູ້ສຶກກັງວົນກ່ຽວກັບທຸກສິ່ງທ້າທາຍແລະຄວາມຮັບຜິດຊອບທີ່ມາພ້ອມກັບການໃຊ້ຊີວິດຮ່ວມກັນ.
- **ບໍານານ.** ຄວາມຕື່ນເຕັ້ນທີ່ຈະໄດ້ "ມີການຊໍາລິງ" ຫຼືມີເວລາເພີ່ມຂຶ້ນສໍາລັບກິຈກັມທີ່ມັກແລະບວກກັບຄໍາຖາມທີ່ກັງວົນກ່ຽວກັບດ້ານການເງິນແລະສຸຂະພາບ.

ບໍ່ວ່າທ່ານຈະປະສົບກັບເຫດການທັງສາມຢ່າງນີ້ ຫຼືບໍ່ກໍຕາມ, ຈຸດສໍາຄັນຍິ່ງໃຫຍ່ອັນນຶ່ງທີ່ລໍຖ້າມະນຸດຢູ່: ມີນຶ່ງ ພຣະຄຣິດຈະກັບຄືນມາສູ່ແຜ່ນດິນໂລກ. ແມ່ນແຕ່ຜູ້ຕິດຕາມພຣະຄຣິດສາມາດເບິ່ງເຫດການນີ້ດ້ວຍ ທັງຄວາມຕື່ນເຕັ້ນແລະຄວາມຍ້ານກົວ. ມັນຈະເປັນແນວໃດ? ຊີວິດຈະປ່ຽນແປງແນ່ນອນ, ແລະສໍາລັບຜູ້ທີ່ຮູ້ຈັກພຣະຄຣິດ, ມີແຕ່ມັນຈະປ່ຽນແປງໃຫ້ດີຂຶ້ນເທົ່ານັ້ນ!

ພຣະຄຳພີກ່າວວ່າຢ່າງໃດ? (ເບິ່ງຕາມຫົວຂໍ້ 1, 2, ແລະ 3,)

ສຶກສາພຣະຄຳພີ

1. ມັດທາຍ 24:3-8

3. ເມື່ອພຣະອົງປະທັບຢູ່ພູໜາກກອກເທດ ພວກສາວິກມາເວົ້າພຣະອົງຕ່າງໆກາກາບທູນວ່າ, "ຂໍ ໂຜດໃຫ້ພວກຂ້ານ້ອຍຊາບແດ່ວ່າ ເຫດການເຫຼົ່ານີ້ຈະເກີດຂຶ້ນເວລາໃດ ສິ່ງໃດເປັນໝາຍສໍາຄັນວ່າ ທ່ານຈະມາແລະສມັຍເກົ່າຈະສິ້ນສຸດລົງ." 4. ພຣະເຢຊູຊົງຕອບເຂົາວ່າ, "ຈົ່ງລະວັງໃຫ້ດີ ຢ່າໃຫ້ຜູ້ໃດຫຼອກລວງພວກທ່ານໃຫ້ຫຼົງ. 5. ດ້ວຍວ່າຈະມີຫຼາຍຄົນມາອ້າງນາມຂອງເຮົາວ່າ "ເຮົານີ້ແຫຼະ, ເປັນພຣະຄຣິດ" ແລະຈະຫຼອກລວງຫຼາຍຄົນໃຫ້ຫຼົງໄປ. 6. ພວກທ່ານຈະໄດ້ຍິນເຖິງເຮືອງການເສີກ ແລະຂ່າວເລົ່າລືເຖິງເຮືອງການເສີກສົງຄາມ ຈົ່ງລະວັງ ຢ່າຕົກໃຈ ດ້ວຍວ່າເຫດການເຫຼົ່ານີ້ຈໍາເປັນຕ້ອງເກີດຂຶ້ນ ແຕ່ວ່າທີ່ສຸດປາຍຍັງບໍ່ມາເຖິງ. 7. ດ້ວຍວ່າປະເທດຕໍ່ປະເທດແລະອານາຈັກຕໍ່ອານາຈັກຈະສູ້ຮົບກັນ ທັງຈະເກີດການອິດຢາກແລະແຜ່ນດິນໄຫວໃນບ່ອນຕ່າງໆ. 8. ເຫດການທັງປວງນີ້ເປັນເໝືອນຂັ້ນຕົ້ນຂອງຄວາມເຈັບປວດໃນການເກີດລູກ.

ຫຼັງຈາກເກີດອຸບັດຕິເຫດລົດຕໍາກັນ, ໝໍຂອງຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ສັ່ງຢາ opioids (ໂອປີອອຍ) ຂນາດໜັກ 4 ຊະນິດເພື່ອຊ່ວຍຂ້າພະເຈົ້າໃນການຮັບມືກັບຄວາມເຈັບປວດ. ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຄິດວ່າ "ນີ້ແມ່ນສິ່ງທີ່ຮ້າຍແຮງທີ່ສຸດທີ່ມັນສາມາດ

ເກີດຂຶ້ນ." ຂ້າພະເຈົ້າຄິດຜິດ. ບໍ່ດົນຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຄົ້ນພົບຢາຕາມຖານິນ. ການຕິດຢາຂອງຂ້າພະເຈົ້າໝາຍຄວາມວ່າ ໃນທີ່ສຸດຂ້າພະເຈົ້າກໍຂາດເງິນແລະຕ້ອງອາໄສຢູ່ໂດຍບໍ່ມີໄຟຟ້າໃຊ້. ຂ້າພະເຈົ້າຄິດວ່າ "ນີ້ແມ່ນສິ່ງທີ່ຮ້າຍແຮງທີ່ສຸດ ທີ່ມັນສາມາດເກີດຂຶ້ນ." ຂ້າພະເຈົ້າຄິດຜິດ. ບໍ່ດົນຂ້າພະເຈົ້າກໍເລີ່ມຕົ້ນລັກຈາກຄອບຄົວ. ໃນເວລາທີ່ຂ້າພະເຈົ້າຢູ່ໃນ ຕອນສິ້ນສຸດຂອງເຊືອກແລະສຸດທ້າຍຂ້າພະເຈົ້າຮູ້ວ່າຂ້າພະເຈົ້າມີພໍ່ຈັບຈ່ອງໄດ້, ຂ້າພະເຈົ້າຄິດວ່າ "ນີ້ແມ່ນສິ່ງທີ່ ຮ້າຍແຮງທີ່ສຸດທີ່ມັນສາມາດເກີດຂຶ້ນ." ຂ້າພະເຈົ້າຄິດຜິດ. ຂ້າພະເຈົ້າຍັງຕ້ອງໄດ້ຈັດການກັບການຖອນອອກຈາກ ຄວາມເຈັບປວດນີ້.

ວົງຈອນຊີວິດຂອງຜູ້ຕິດຢາສາມາດສລຸບໄດ້ເຊັ່ນນີ້: "ມັນຈະຮ້າຍແຮງຂຶ້ນກວ່າເກົ່າກ່ອນທີ່ມັນຈະດີຂຶ້ນ." ນີ້ເປັນ ຄວາມຈິງຂອງຫຼາຍສິ່ງຫຼາຍຢ່າງໃນຊີວິດ, ບໍ່ວ່າຈະເປັນນິສັຍການກິນ, ການຕັດສິນໃຈດ້ານສຸຂະພາບ, ຫຼືຕາລາດຫຸ້ນ. ມັນກໍແມ່ນບາງສິ່ງບາງຢ່າງທີ່ພຣະເຢຊູໄດ້ບອກພວກສາວົກຂອງພຣະອົງເມື່ອພຣະອົງກ່າວເຖິງການກັບມາຂອງພຣະ ອົງ. ຄົນໃນວົງການຄຣິສຕຽນອາດຈະໄດ້ຖຽງກັນຫຼາຍຂຶ້ນກ່ຽວກັບການສະເດັດມາຄັ້ງທີສອງຂອງພຣະເຢຊູຫຼາຍກວ່າ ສິ່ງອື່ນໆ. ມັນຈະເກີດຂຶ້ນເມື່ອໃດ? ມີລາຍລະອຽດຫຍັງແດ່? ນີ້ແມ່ນສິ່ງທີ່ພວກເຮົາຮູ້ຢ່າງແນ່ນອນ: ພຣະເຢຊູສິ້ນຊີ ວິດ, ພຣະເຢຊູໄດ້ຟື້ນຄືນມາຈາກຕາຍ, ພຣະເຢຊູໄດ້ຂຶ້ນໄປສູ່ສະໄໝ, ແລະພຣະເຢຊູກໍາລັງຈະສະເດັດກັບມາອີກ.

ເມື່ອທ່ານອ່ານມັດທາຍ 24:3-8, ທ່ານເຫັນສິ່ງໃດໃນໂລກນີ້?

ມັດທາຍ 24 ຊ່ວຍພວກເຮົາໃຫ້ເຫັນຢ່າງຈະແຈ້ງຕື່ມອີກວ່າການກັບມາຂອງພຣະຄຣິດມີຄວາມໝາຍແນວໃດສໍາລັບ ພວກເຮົາ. ພວກສາວົກຂອງພຣະເຢຊູໄດ້ເລີ່ມຕົ້ນສອນກ່ຽວກັບການກັບມາຂອງພຣະອົງ. ພຣະເຢຊູກໍກ່າວເຖິງ ການກັບມາຂອງພຣະອົງ (ມັດທາຍ 23:39) ແລະການທໍາລາຍພຣະວິຫານ (24:1), ສອງຄໍາເຫັນທີ່ເລິກລັບຊຶ່ງກະ ຕຸ້ນຄວາມຢາກຮູ້ຢາກເຫັນຂອງພວກເຂົາເຈົ້າ. ສະນັ້ນພວກເຂົາເຈົ້າຈຶ່ງໄດ້ຖາມວ່າ: "ຂໍບອກພວກຂ້ານ້ອຍແດ່ວ່າ, ສິ່ງເຫຼົ່ານີ້ຈະເກີດຂຶ້ນເມື່ອໃດ? ແລະສັນຍາລັກຂອງການສະເດັດມາຂອງພຣະອົງແລະວັນສິ້ນສຸດຂອງຍຸກນັ້ນແມ່ນ ຫຍັງ?" (ຂໍ້ 3) ໃນຈິດໃຈຂອງພວກສາວົກ, ສອງຄໍາຖາມນີ້ອາດຈະຄືກັນ, ຄືກັບວ່າບາງສິ່ງທີ່ໜ້າຍ້ານກົວຄືກັບການ ທໍາລາຍພຣະວິຫານແນ່ນອນວ່າມັນເປັນສ່ວນນຶ່ງຂອງຍຸກສຸດທ້າຍ. ການຕອບສນອງຂອງພຣະເຢຊູ, ເຖິງຢ່າງໃດກໍ ຕາມ, ສະແດງໃຫ້ເຫັນວ່ານີ້ແມ່ນເຫດການສອງຢ່າງທີ່ແຕກຕ່າງກັນ. ສົງຄາມ, ພັຍຂົ່ມຂູ່ຂອງສົງຄາມ, ຫ້ມມະຊາດ ພັຍວິບັດ, ການຜິດຖຽງກັນທາງການເມືອງ, ແລະການປະທະກັນທົ່ວໂລກ. ພຣະເຢຊູສລຸບໂດຍຫຍໍ້ກ່ຽວກັບເລື່ອງ ນີ້: "ເຫດການທັງໝົດເຫຼົ່ານີ້ແມ່ນການເລີ່ມຕົ້ນຂອງການເຈັບປວດທໍຣະມານ" (ຂໍ້ 8).

ເວົ້າອີກຢ່າງນຶ່ງ, ມັນຈະຮ້າຍແຮງກວ່າເກົ່າກ່ອນມັນຈະດີຂຶ້ນ, ແລະພຣະເຢຊູບໍ່ໄດ້ຜ່ານໄປໃນຂໍ້ 9, ພຣະເຢຊູ ຍັງໄດ້ກ່າວເຖິງການຂົ່ມເຫັງທີ່ຈະມາເຖິງ, ສາສດາປອມທີ່ຫຼອກລວງ, ແລະການເພີ່ມຂຶ້ນຂອງການຜິດກົດໝາຍ. ຜ່ານສິ່ງທັງໝົດນີ້, ແຕ່ວ່າ, ຂ່າວປະເສີດຈະມີຊັບຊະນະ! ແລະຂ່າວລືກ່ຽວກັບສົງຄາມ, ການລຸກຮື້ຂຶ້ນແລະການຕົກ ຂອງອໍານາດ, ແລະຄວາມວຸ້ນວາຍຢູ່ໃນທ້ອງຂອງແຜ່ນດິນໂລກຍັງເປັນສັນຍານວ່າຄວາມຮຸ່ງກໍາລັງຈະມາ, ມັນຈະ ຮ້າຍແຮງກວ່າເກົ່າແຕ່ມັນຈະດີຂຶ້ນ ຄືດັ່ງທີ່ພວກເຮົາອ່ານກ່ຽວກັບອາການພຣະເຢຊູໄດ້ຄາດຄະເນເອົາໄວ້, ພວກເຮົາ ຄວນອ່ານດ້ວຍຄວາມຫວັງຂອງຄົນທີ່ມີຄວາມລອດພົ້ນມາຈາກພຣະຄຣິດ.

2. ມັດທາຍ 24:29-32

29. "ພໍ່ໝົດຄວາມທຸກລໍາບາກຂອງວັນເຫຼົ່ານັ້ນແລ້ວ, ດວງອາທິດຈະມີໄປ ແລະດວງຈັນຈະບໍ່ສ່ອງແສງ ດວງດາວ ທັງປວງຈະຕົກລົງຈາກພໍ້າແລະບັນດາສິ່ງທີ່ມີອໍານາດໃນທ້ອງພໍ້າຈະສະຫ້ານຫວັ່ນໄຫວ. 30. ເມື່ອນັ້ນໝາຍສໍາຄັນ ບຸດມະນຸດຈະປາກົດຂຶ້ນໃນທ້ອງພໍ້າ ມະນຸດທຸກຊາດທົ່ວໂລກຈະຕີອີກຮ້ອງໄຫ້ ແລ້ວຈະເຫັນບຸດມະນຸດກໍາລັງສະເດັດ

ມາເທິງເມກໃນທ້ອງຟ້າດ້ວຍຣົດທານຸພາບແລະສະງ່າຣາສີອັນໃຫຍ່. ພຣະອົງຈະໃຊ້ພວກເທວະດາຂອງຕົນໄປດ້ວຍ
ສຽງແກອັນດັງ ໃຫ້ຮວບຮວມເອົາຄົນທັງປວງທີ່ພຣະອົງຊົງເລືອກໄວ້ແລ້ວຈາກທິດທັງສີ່ ຕັ້ງແຕ່ທີ່ສຸດຟ້າເບື້ອງນີ້ຈົນ
ເຖິງທີ່ສຸດຟ້າເບື້ອງນັ້ນ.” 32. “ຈົ່ງຮຽນຄຳອຸປະມາຈາກຕົ້ນເດືອນເທດ ເມື່ອກົງກັນມັນແຕກໃບອ່ອນອອກພວກທ່ານກໍຮູ້
ວ່າຣະດູຮ້ອນໃກ້ຈະມາເຖິງແລ້ວ.

ກ່ອນໜ້ານີ້, ພຣະເຢຊູໄດ້ບອກພວກສາວົກຂອງພຣະອົງວ່າຢ່າໄລ່ຕາມການກ່າວຫາແລະຂ່າວລືກ່ຽວກັບວ່າພຣະເມ
ຊີອາຢູໃສ (ມັດທາຍ 24:23-25). ເມື່ອພຣະເຢຊູກັບມາ, ພວກເຮົາຈະຮູ້ເອງ. ທຸກໆຄົນທີ່ມີຊີວິດຢູ່ແມ່ນຈະຮູ້ເອງ.
ພຣະເຢຊູໄດ້ກ່າວຢ່າງແຈ່ມແຈ້ງວ່າ “ພວກເຂົາຈະເຫັນບຸດມະນຸດມາໃນເມກສວັນດ້ວຍອຳນາດແລະຮັສມີພາບອັນຍິ່ງ
ໃຫຍ່” (ຂໍ້ 30).

ພຣະເຢຊູເຊິ່ງກ່າວເຖິງພຣະອົງເອງວ່າເປັນບຸດມະນຸດ. ນີ້ແມ່ນປະໂຫຍກນຶ່ງທີ່ມີຄວາມໝາຍສະເພາະສຳລັບຊາວຍິວ
ເພາະວ່າມັນແມ່ນການອ້າງອີງເຖິງພຣະເມຊີອາ, ພຣະຄຣິດ. ການນຳໃຊ້ປະໂຫຍກທີ່ສຳຄັນທີ່ສຸດໃນພຣະຄຳພີເດີມ
ແມ່ນດາມີເອນ 7:13-14: “ລະຫວ່າງເກີດນິມິດນີ້ ໃນຕອນກາງຄືນ ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຫັນຜູ້ນຶ່ງ ມີຮູບຮ່າງເໝືອນມະ
ນຸດ ເພິ່ນໄດ້ເຂົ້າມາໃກ້ໆ ອ້ອມຮອບດ້ວຍເມກແລະໄດ້ເຂົ້າເຝົ້າພຣະຜູ້ຊົງພຣະຊົນຢູ່ເປັນນິດ. ຢູ່ທີ່ນັ້ນ ເພິ່ນໄດ້ຮັບ
ອຳນາດ ກຽດຕິຍົດແລະເດຊານຸພາບເພື່ອປະຊາຊົນທຸກປະເທດ ທຸກເຊື້ອຊາດແລະພາສາຈະຮັບໃຊ້ເພິ່ນ ເດຊານຸ
ພາບຂອງເພິ່ນຈະມີຢູ່ຕະຫຼອດໄປແລະຣາຊອານາຈັກກໍຈະບໍ່ມີເວລາສິ້ນສຸດລົງ.”

ການດຳເນີນຊີວິດໃນຖານະເປັນຜູ້ເຊື່ອຖື ໝາຍເຖິງການດຳເນີນຊີວິດດ້ວຍການຄາດໝາຍການກັບມາຂອງພຣະ
ເຢຊູ. ທຸກໆລຸ້ນຄົນໄດ້ຄາດຫວັງວ່າພຣະເຢຊູຈະກັບຄືນມາໃນຊີວິດຂອງພວກເຂົາ. ເຫດການທີ່ວ່າໂລກ-ບໍ່ວ່າຈະເປັນ
ສົງຄາມຫຼືການແຜ່ພຍາດລະບາດ-ໄດ້ເຮັດໃຫ້ຊາວຄຣິດສະຕຽນສົງສັຍ: ພຣະເຢຊູຈະສະເດັດກັບມາໃນປະຈຸບັນນີ້ບໍ່?

ພຣະເຢຊູໄດ້ປຽບທຽບສັນຍານຂອງການກັບມາຂອງພຣະອົງກັບການເຕີບໃຫຍ່ຂອງຕົ້ນໝາກເດືອນ. ການງອກ
ຂອງໃບພຽງແຕ່ບອກພວກເຮົາວ່າລະດູຮ້ອນກຳລັງຈະມາ. ແລະເຄື່ອງໝາຍ ທີ່ພຣະເຢຊູກ່າວເຖິງບອກພວກເຮົາວ່າ
ການກັບມາຂອງພຣະອົງໃກ້ຈະເຖິງແລ້ວ. ເມື່ອພຣະເຢຊູກັບມາ, ມັນຈະມີຄວາມງົດງາມ, ບໍ່ຜິດພາດ, ແລະເປັນຈິງ
ທີ່ສຸດ.

ຮູບພາບໃນຂໍ້ເຫຼົ່ານີ້ສື່ສານຫຍັງ?

3. ມັດທາຍ 24:42-44

42. ເຫດສັນນັ້ນພວກທ່ານຈົ່ງເຝົ້າລະວັງຢູ່ ເພາະພວກທ່ານບໍ່ຮູ້ວ່າ ອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງພວກທ່ານຈະສະເດັດມາ
ເວລາໃດ. 43. ແຕ່ຈົ່ງເຂົ້າໃຈຢ່າງນີ້ວ່າ ຖ້າເຈົ້າຂອງເຮືອນໄດ້ຮູ້ກ່ອນວ່າໂຈນຈະມາຍາມໃດ ຕົນຈະເຝົ້າລະວັງໄວ້
ບໍ່ໃຫ້ໂຈນເຈາະເຂົ້າເຮືອນໄດ້. 44. ເຫດສັນນັ້ນພວກທ່ານກໍເໝືອນກັນ ຈົ່ງຕຽມຕົວໄວ້ໃຫ້ພ້ອມ ເພາະໃນໂມງທີ່
ພວກທ່ານບໍ່ທັນຄິດນັ້ນ ບຸດມະນຸດຈະສະເດັດມາ.”

ພຣະເຢຊູຍົກຍ້າຍຈາກຄຳພະຍາກອນໄປໃຊ້ໃນທາງປະຕິບັດ. ພຣະອົງໄດ້ເຜີຍແບ່ງອອກສິ່ງຕ່າງໆສຳລັບພວກເຮົາ
ທີ່ຈະຮູ້ຈຸດນັ້ນໄປສູ່ການກັບມາຂອງພຣະອົງ, ແລະຕອນນີ້ພຣະອົງໄດ້ບອກພວກເຮົາວ່າຈະເຮັດແນວໃດໃນທາງທີ່ຈະ
ແຈ້ງກ່ຽວກັບຂໍ້ມູນດັ່ງກ່າວ: “ກຽມພ້ອມ!”

ການກຽມພ້ອມສຳລັບການກັບມາຂອງພຣະເຢຊູໝາຍຄວາມວ່າແນວໃດ?

ຂ້ອຍມີເໝືອນຄົນນຶ່ງທີ່ວົງດົນຕີນີ້ຈະຫຼິ້ນຢູ່ທົ່ວລັດ Illinois (ອິນລິນອຍ) ໃນຊ່ວງລະດູໜາວຈັດ. ບໍລິເວນອ້ອມຮອບ

ພວກເຂົາແມ່ນເຂດທີ່ພຽງທີ່ພົມະແລະເປັນເສັ້ນທາງທີ່ເຢັນຫຼາຍ, ແລະໃນທັນໃດນັ້ນພວກເຂົາກໍຮູ້ວ່ານ້ຳມັນໃນຣົດຂອງພວກເຂົາລົດເຖິງຂີດຕໍ່າຂັ້ນອັນຕະລາຍ. ຮອດເວລາການຄົ້ນພົບນີ້, ພວກເຂົາພົບແຕ່ປ້ອມນ້ຳມັນທີ່ປິດເທົ່ານັ້ນ. ໃນທີ່ສຸດພວກເຂົາກໍໄດ້ພົບເຫັນປ້ອມນ້ຳມັນທີ່ເປີດແລະໄດ້ໃຫ້ລົດຕູ້ທີ່ຖັງນ້ຳມັນເປົ່າໄຫຼເຂົ້າຈອດທີ່ປ້ອມເພື່ອເຕີມນ້ຳມັນ. ແນ່ນອນ, ຖ້າພວກເຂົາໄດ້ກຽມພ້ອມສຳລັບສະຖານະການເຊັ່ນນີ້ໂດຍການເຕີມນ້ຳມັນເລື້ອຍໆຫຼືກຽມພ້ອມດ້ວຍຕຸກນ້ຳມັນເພື່ອໄວ້-ພວກເຂົາຈະຫຼີກລ້ຽງຈາກການເຈັບຫົວແບບນີ້.

ໃນລັກສະນະດຽວກັນນີ້, ພຣະເຢຊູໄດ້ບອກພວກສາວົກຂອງພຣະອົງວ່າພວກເຂົາຕ້ອງກຽມພ້ອມສຳລັບການກັບມາຂອງພຣະອົງ, ເພາະວ່າບໍ່ມີໃຜຮູ້ມື້ທີ່ແນ່ນອນທີ່ຈະເກີດຂຶ້ນ. ພວກເຮົາຄວນເປັນຄືກັບເຈົ້າຂອງເຮືອນຜູ້ທີ່ໄດ້ຍິນວ່າໂຈນກຳລັງມາໃນຍາມກາງຄືນ. ເຈົ້າຂອງເຮືອນແບບນີ້ມີຄວາມດຸໝັ່ນເຝົ້າລະວັງແລະກຽມພ້ອມທີ່ຈະຕອບຮັບຢ່າງເໝາະສົມກ່ອນທີ່ໂຈນຈະມາຮອດ. ການດຳເນີນຊີວິດໃນຖານະທີ່ເປັນຄົນກຽມພ້ອມສຳລັບການກັບມາຂອງພຣະເຢຊູສົ່ງຜົນກະທົບຕໍ່ທຸກສິ່ງທີ່ພວກເຮົາເຮັດ, ຈາກວິທີທີ່ພວກເຮົາອະທິຖານຈົນເຖິງວິທີທີ່ພວກເຮົາພົວພັນກັບຄົນອ້ອມຂ້າງພວກເຮົາ. ຂໍໃຫ້ພວກເຮົາເປັນປະຊາຊົນຜູ້ທີ່ຂຶ້ນກັບອານາຈັກທີ່ໃຫຍ່ກວ່າ, ເປັນຜູ້ຮັບໃຊ້ຂອງພຣະອາຈານແຫ່ງການຊົງສ້າງ, ຈົ່ງເຝົ້າລະວັງແລະພ້ອມຢູ່ສະເໝີ ເພື່ອເຂົ້າສູ່ຊັບຊະນະອັນຮຸ່ງເຮືອງທີ່ກະສັດຂອງພວກເຮົາໄດ້ສັນຍາໄວ້ວ່າພຣະອົງຈະນຳມາໃຫ້.

ມີອຸປະສັກຫຍັງແດ່ທີ່ເຮັດໃຫ້ມີສະຕິລະວັງຕົວ?

ນຳໃຊ້ໃນຊີວິດ

ການດຳເນີນຊີວິດທີ່ກຽມພ້ອມສຳລັບການກັບມາຂອງພຣະຄຣິດແມ່ນສິ່ງທີ່ພວກເຮົາສາມາດເລີ່ມຕົ້ນເຮັດໃນມື້ນີ້. ເລືອກນຶ່ງໃນການນຳໃຊ້ໃນຊີວິດຕໍ່ລົງໄປນີ້:

ອະທິຖານ. ຂໍຂອບໃຈພຣະເຢຊູສຳລັບຄຳສັນຍາວ່າຈະກັບຄືນມາແລະຕັ້ງອານາຈັກທີ່ຍິ່ງໃຫຍ່ກວ່າໂລກນີ້ທີ່ພວກເຮົາອາໄສຢູ່.

ກຽມຕົວທ່ານເອງ. ທົບທວນແຜນການແລະແຜນການຂອງທ່ານສຳລັບອາທິດແລະພິຈາລະນາຂັ້ນຕອນຕ່າງໆທີ່ທ່ານສາມາດເຮັດໄດ້ເຊິ່ງສະແດງວ່າທ່ານພ້ອມແລະກຽມພ້ອມ ສຳລັບການກັບມາຂອງພຣະຄຣິດ.

ກະກຽມຄົນອື່ນ. ຊື່ໃຫ້ເຫັນຜູ້ທີ່ບໍ່ພ້ອມສຳລັບການກັບມາຂອງພຣະຄຣິດ. ຈົ່ງອະທິຖານແລະຊອກຫາໂອກາດທີ່ຈະນຳພາພວກເຂົາໄປສູ່ຄວາມສຳພັນກັບພຣະຄຣິດຫຼືຊຸກຍູ້ພວກເຂົາໃຫ້ກັບມາຢ່າງໃໝ່ກັບພຣະອົງ.

ບໍ່ວ່າຈະເປັນການຮຽນຈົບ, ການແຕ່ງງານ, ການກຳເນີດຂອງເດັກ, ເຮືອນຫຼັງທຳອິດຂອງທ່ານ, ຫຼືການອອກບຳນານກໍຕາມ, ຊີວິດຂອງພວກເຮົາແມ່ນເຕັມໄປດ້ວຍຈຸດສຳຄັນ. ສຳລັບຄຣິສຕຽນ, ແນວໃດກໍຕາມ, ສິ່ງທີ່ດີທີ່ສຸດແມ່ນ ຍັງບໍ່ທັນມາເຖິງ.

ອຸປຸຸ້ມໂດຍລາວຊາວເທີນບັບຕິດສັມພັນ www.lsb.org ແປໂດຍ PA.